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Három napirendi pont megvitatásában nem sikerült konszenzusra jutni a december 29-i rende
s havi tanácsülésen
, ezért 
Bunta Levente
polgármester azonnali tanácsülést hívott össze.

  

A rövid tanácskozás első lépéseként Székelyudvarhel 2011-es évi költségvetésének
kiegészítését tárgyalták. Tíz szavazattal átment a határozattervezet, ami a Művelődési Ház
infrastruktúrájának és Székelyudvarhely fűtésrendszerének korszerűsítését jelenti. Az utóbbi
befektetés kormánypénzből jön létre, a döntés sürgősségét az indokolta, hogy amennyiben nem
szavazzák meg a költségvetésbe foglalást, 700 ezer lejtől esett volna el a város.

  

A 2011-es év első három negyedévére vonatkozó zárszámadást az RMDSZ frakció elfogadta,
míg a Zöld Párti tanácsos nem, mondván, nem minden valósult meg, például a
Bethlen-lakótelepi park felújítására is lett volna pénz, mégsem történt meg. A tanácsosok nem
tudtak megegyezni abban, hogy elégséges-e a tervezet érvényesítéséhez az egyszerű többség,
vagy minősített többségre van szükség.

  

A harmadik határozattervezet a 2011-es évi adók és illetékek jóváhagyásáról szólt, melyben
egy kisebb módosítással egyetértettek a tanácsosok. Jakab Attila javaslatára a vendéglátóipari
egységek kérhetik csak hétvégére is a hosszabbított nyitvatartást, nem kell egész hétre
fizetniük ezért, valamint a mozgó árusok esetében csökkentették a működési engedély
kiváltásához szükséges illeték összegén. Eddig ezért 2000 lejt kellet fizetniük, most 1000 lejre
csökkentették az összeget.

  

 1 / 2

itthon/kozelet/8350-elo-kozvetites-a-varosi-tanacs-decemberi-uleserol
itthon/kozelet/8350-elo-kozvetites-a-varosi-tanacs-decemberi-uleserol


Az MPP nélkül döntött a tanács
2011. december 29. csütörtök, 18:39

Molnár Miklóst, az MPP sajtószóvivőjét a frakció távolmaradásának okáról faggattuk. A
tanácsos arról számolt be portálunknak, hogy a délelőtti ülésen még érdemben tudtak dolgozni,
ám szerinte a polgármester azért hívta össze a délutáni azonnali ülése, mert az MPP által
javasolt tízszázalékos adócsökkentés nem ment át, ám délutánra megérkezett 
Incze Zoltán
RMDSZ-es tanácsos, így már többségbe kerülve meg tudták szavazni azt.

  

„Eggyel kevesebben voltunk, így olyanok lettünk volna, mint a székelyharisnyán a vitézkötés. A
tanácsülések nem arról szólnak, hogy kompromisszum szülessen, hanem, hogy akkor hívjuk
össze, amikor az ellenfelek nem lesznek meg (Fóri Györgyi, az MPP tanácsosa
Németországban tartózkodik).  Akkor van tanácsülés, amikor az Incze család itthon van."

  

Ugyanakkor a polgáriak kifogásolják a költségvetés-kiegészítés módszerét is: "Bunta Levente
700 ezer lejt polgármesteri rendelettel bevett a költségvetésbe, aztán összehívja a tanácsot,
hogy bólintson rá."
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